
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. május 25-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Ba1o Zoltán

37/25 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Malom utcában az aszfalt úton keletkeztek kátyúk a tél folyamán. Azoknak a javítására
lenne szükség. Az Asztalos utcának a vége is kátyús lett, a raktársor felőli rész az elég rossz
állapotba került, annak ajavítását kérte.

Válasz:

A munka elvégzését kiirtuk a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft-nek, igyekeznek
minél előbb elvégezni ajavítást.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. április 21.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. május 25-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Csibor Géza

37/25 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Prágai utca lakói keresték meg azzal kapcsolatban, hogy szükség lenne az utcájuk
kátyúzására.

Válasz:

A kért munka elvégzését kiírtuk a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató NKft-nek.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. május 19.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. május 25-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Földesi Mihály

3T/25 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!
Interpellációs kérdések:

1. Kispince utcáróljelezték, hogy a csapadékvíz elvezéshez kialakított csatornáknál a lefolyók
magasabban vannak, mint az udvaron lévő szint. Megkérték az ottani vezetőt, hogy orvosolják
ezt az ügyet. Azt a választ kapták, hogy ezeknek a szinteknek a beállítása az a kövesúthoz lett
igazítva. Azt szeretnék kérni, hogy ha az önkormányzat segítené őket, hogy újabb levezetők
lennének elkészítve az árkoknál. Az udvarokon lévő víz, szintén kivezetésre kerülhessen.
Akkor van gond, amikor nagyobb mennyiségű csapadék esik Békés városára. Sok helyen meg
lehet oldani, fZMemelik azt a fedelet, amin a szennyvízkivezetés folyik, csak annak nem az
lenne a szerepe. Az 5776-os helyrajzi számos ingatlan.

2. A szolgáltatónak hívják fel a figyelmét, hogy a dolgozói, amikor fedik lefele az árkokat,
akkor a törmeléket ne használják már, és arra a tetejére tegyék a fZ5ldet. Az aszfalt, kerámia,
azbeszt, kohósalak nem arra alkalmas, hogy feltöltsék, és annak a tetejét lefedve földdel
próbálják eltüntetni. Meg van a helye környezetvédelmi szempontból, hogy ezeket hova kell
szállítani. Az ott dolgozók a PET flakonokat, nejlon csomagolókat a csatornákba dobják bele.
Ezeknek is kellene lennie egy szemetesnek, mert dugulást fog okozni, vannak erről
fényképfelvételek.

Válaszok:

1 . A zárt csapadékvíz elvezető rendszer víznyelőinek magassága a közterületi szinthez van
igazítva, annak nem az a szerepe, hogy a magánterületek udvaráról gravitációsan bele lehessen
vezetni a vizeket. Káros víz esetén szivattyúval lehetséges a közterületre való kivezetés.

2. Köszönjük a jelzést, a kivitelező figyelmét felhívtuk a jelzett problémára.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2023. május 19.
/€Z-:P-L

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. május 25-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Molnár Gábor

3/25.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Segítséget kért a polgárőrség számára. A bejárójuknál szükség lenne zúzott kőre, Ugyanis
nehéz a bejutás.

Válasz:

A kért munka elvégzését kiírtuk a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató NKft-nek.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2023. május 19.

Kálmán Tibor
polgármester


